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Zpráva starosty – leden 2025 

Vážení občané Hříškova, Bedřichovic a Hvížďalky, 
 
s příchodem nového roku se na vás obracím s důležitými informacemi z obecního 

úřadu. 

Splašková kanalizace 

V říjnu minulého roku jsem se na vás obrátil dopisem s prosbou o spolupráci s paní 

projektantkou při přípravě projektové dokumentace kanalizačních přípojek. Paní 

projektantka již na dokumentaci pracuje. Je možné, že některé z vás již navštívila, aby 

si potvrdila řešení přípojek. Na obecním úřadě se nám v mezičase sešla řada 

vyplněných Plných mocí, které jsou nutné k zastupování při řízení u stavebního 

úřadu. Děkuji za tuto spolupráci. 

Řada z vás se na mě také obrátila s informací, že si nejsou jisti řešením přípojek, takže 

je pro ně složité cokoliv paní projektantce potvrzovat, když by se na ně obrátila. 

Z uvedeného důvodu jsem tedy paní projektantku požádal o zaslání schémat, která 

jste v minulosti s předchozím projektantem probírali.  

Tato schémata jsou nyní vytištěná k vyzvednutí na obecním úřadě. Prosím 

využijte příležitosti k jejich vyzvednutí. Uvědomuji si, že pro řadu z vás mohou být 

výkresy nesrozumitelné. Proto jsem po domluvě s paní projektantkou i zástupci 

budoucího provozovatele domluvil veřejnou schůzku, na které by se nám pokusili na 

vaše dotazy odpovědět a potvrdit konečná řešení, než budou odeslána na stavební 

úřad.  

Schůzka se bude konat ve středu 29.1.2025 od 18 hodin v sokolovně. Budu rád, 

pokud na schůzku přijdete a zúčastníte se prezentace a diskuze. Po domluvě 

s budoucím provozovatelem bude na schůzce k vidění samotná kanalizační šachta 

včetně technického vystrojení, abychom o zařízení získali lepší představu. 

Odpady 

V červenci minulého roku jsem vás informoval o úspěchu, kterého naše obec 

opakovaně dosáhla v třídění odpadu. Skvělé 3. místo v soutěži a s tím získaná 

finanční prémie 15 000 Kč do obecního rozpočtu je jasným důkazem, že třídění 

odpadu má smysl a viditelné přínosy. Vám všem patří obrovské díky! 

I přes opětovné zdražení odvozů odpadu svozovou společností jsme se rozhodli pro 

tento rok zachovat výši poplatků na stejné úrovni roku 2024 a to také díky tomu, 
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že se nám daří navyšovat finanční odměnu od obalové společnosti EKO-KOM, a.s. za 

vytříděný odpad. 

Chtěl bych vám také poděkovat za úhradu poplatků za svoz komunálního 

odpadu. Za minulý rok uhradili poplatky všechny domácnosti. Rád bych vám chtěl 

touto cestou připomenout úhradu poplatků a způsob úhrady. Poplatky je možné hradit 

v průběhu roku, nejdéle do konce kalendářního roku. Upřednostňujeme provést 

úhradu nejlépe v první třetině roku pro snadnější administrativu.  

Úhrady poplatků můžete činit osobně na obecním úřadě, a to v hotovosti nebo 

převodem na účet obce prostřednictvím QR kódu. Samozřejmě je možná úhrada 

plateb z pohodlí domova prostřednictvím mezibankovního převodu. Připomínáme číslo 

bankovního účtu obce, které je 912 84 81/0100, jako variabilní symbol prosím uvádějte 

číslo popisné domu. 

Deratizace 

V listopadu minulého roku proběhla v obci plošná deratizace z důvodu velkého výskytu 

hlodavců. Někteří z vás se na nás obracíte s žádostí o doplnění otravy do 

deratizačních staniček.  

Zájemci o instalaci staniček, prosíme, hlaste se na telefonním čísle 415 694 244, 

emailově na info@hriskov.cz nebo osobně na obecním úřadě. Zaevidujeme adresy 

a připravíme seznam pro odbornou firmu, která doplnění otrav provede. Plánujeme 

návštěvu zástupců firmy do konce ledna. Následně podle potřeby bychom doplnění 

opakovali. Upozorňuji, že instalaci otrav může provádět pouze odborná firma. Zároveň 

prosím dbejte zvýšené pozornosti k umístění staniček, aby nedošlo k nežádoucím 

nehodám s vašimi domácími zvířaty. 

Rekapitulace roku 2024 z pohledu realizovaných a připravovaných 

investic 

V souladu s trendem, který zahájila předchozí paní starostka, jsem se snažil 

pokračovat v započatých investicích a připravovat další nové. 

Na podzim minulého roku stavební společnost dokončila přístavbu sokolovny, ve které 

jsou umístěny toalety a sklad. V říjnu proběhla kontrolní prohlídka stavebního úřadu a 

krajské hygienické stanice a na základě úspěšného výsledku kontroly bylo vydáno 

kolaudační rozhodnutí. Stavbu lze tedy neomezeně využívat. 

Ve spolupráci s externí administrátorkou byla na jaře minulého roku vypsána veřejná 

zakázka na dodávku fotovoltaických panelů na budovu obecního úřadu a sokolovny 
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včetně opravy střechy obecního úřadu. Tato akce je z významné části 2,73 milionů Kč 

spolufinancována dotačními prostředky ze Státního fondu životního prostředí ČR. 

V současnosti je již instalace panelů i oprava střechy obecního úřadu dokončena a 

zbývá zajistit administrativní vypořádání s fondem a odstranění drobných nedodělků. 

Instalace fotovoltaických panelů přispěje k výrazným úsporám v platbách za 

elektrickou energii. Součástí akce byly rovněž úpravy rozvaděčů veřejného osvětlení, 

které se nacházely v havarijním stavu. 

V souladu s plánem zvyšování množství vytříděného odpadu a zkvalitnění podoby 

intravilánu obce byly dokončeny akce rozmístění košů na tříděný odpad a zkvalitnění 

veřejných stanovišť pro recyklovatelné odpady. Obě akce byly podpořeny prostředky 

z Krajského úřadu Ústeckého kraje v celkové výši 0,81 milionů Kč. 

Na základě vašich podnětů byly na jaře minulého roku instalovány na vybraná místa 

ukazatele rychlosti pro snížení rychlosti projíždějících vozidel. V současnosti jsou 

ukazatele instalovány v Hříškově na příjezdu od Smolnice a Hvížďalky. Instalovány 

byly také sloupky v Bedřichovicích a na ostatních příjezdech do Hříškova pro možné 

přemístění ukazatelů. 

Po upozornění na nevyhovující a nebezpečný stav schodiště v tarasu u obchodu byla 

na podzim provedena oprava schodiště včetně instalace zábradlí a provedení 

dlážděného chodníku k přilehlé asfaltové ploše. 

Na venkovním hřišti byla po žádosti vlastníků sousedního domu nadvýšena síť hřiště, 

aby nedocházelo k zakopávání míčů na silnici a do sousední zahrady. 

Na základě četných stížností na kvalitu obecního rozhlasu byla na přelomu roku 

dokončena instalace nového bezdrátového rozhlasu ve všech místních částech obce. 

Instalace není ještě plně dokončena, zbývá zdemontovat starý rozhlas a nastavit 

hlasitost jednotlivých ampliónů. V této věci bych vás rád poprosil o součinnost. 

Pokud zaznamenáte, že rozhlas je ve vašem okolí příliš hlasitý, nebo naopak není 

slyšet, dejte nám prosím tuto informaci vědět. Ve spolupráci s dodavatelem se 

pokusíme nastavení rozhlasu vylepšit tak, aby byl výsledek vysílání co nejlepší. 

K připravovaným investicím bych rád zmínil skutečnost, že na konci roku se podařilo 

získat dotaci z Ministerstva obrany na obnovu pomníku v centru obce Hříškova ve 

výši téměř 0,6 milionů Kč. Obnovu pomníku je potřeba provést v průběhu tohoto roku. 

V průběhu minulého roku na základě upozornění paní starostky ze Smolnice se mi 

podařilo na poslední chvíli podat žádost o dotaci na obecní sekačku. Ze Státního 
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zemědělského intervenčního fondu jsme obdrželi příslib dotace ve výši více než 260 

tisíc Kč, v tomto okamžiku čekáme na konečné rozhodnutí fondu.  

V Bedřichovicích bude v blízkosti nové autobusové zastávky dokončena nová 

informační tabule, pro kterou jsou již v místě připraveny základy. 

V tomto roce je nutné obnovit přípravu projektové dokumentace chodníků a opravy 

dešťové kanalizace, která byla z důvodu výpadku projektanta přerušena. 

Nadále zůstáváme v očekávání vývoje dotace z Ministerstva zemědělství na 

splaškovou kanalizaci. V tomto okamžiku bohužel nedisponuji informacemi, jak situace 

vypadá. 

Rozloučení 

Z důvodu přetrvávajících neshod s panem místostarostou jsem učinil těžké rozhodnutí, 

že opustím funkci starosty. Učiním tak ke konci ledna tohoto roku. Třebaže jsem, jak 

jistě víte, funkci zastával současně se svým civilním zaměstnáním, snažil jsem se být 

dobrým starostou, vždy řešit vaše podněty a zároveň pokračovat v investicích, které 

přispívají ke zlepšení života v obci. Posouzení, jak se mi práce dařila, ponechám na 

každém z vás. 

Za závěr bych chtěl poděkovat všem, se kterými jsem měl možnost spolupracovat. 

Přeji obci Hříškov, aby se nadále rozvíjela, k čemuž se jako člen zastupitelstva 

pokusím přispívat. 

Také bych každému z vás rád dodatečně popřál pevné zdraví a mnoho úspěchů v 

novém roce. Ať se vám daří! 

 

13. ledna 2025 Josef Šulek v.r., starosta obce 


